
 

 

 

U.S. Embassy Organizes Orientation for Qatari Students Accepted into U.S. Colleges and 

Universities for the fall 2015 term. 

 

On June 21, the U.S. Embassy, together with the Qatar Student Association, hosted a pre-

departure orientation for over 50 students and their parents for students accepted to U.S. colleges 

and universities for the Fall  2015 term.. The three- hour program, held at the Doha Youth 

Center, covered information about the visa process, learning about the various regions of the 

United States, tips on health and safety, adjusting to the U.S. life and culture and learning about 

classroom and academic culture.  Students interested in obtaining additional information about 

U.S. colleges and universities should contact the Embassy EducationUSA Advisor at 

0097444966749.  Follow us on social media: @EducationUSAQat 

 

 

 

 

 

 

 فصل الخريف. 2015السفارة الأمريكية تنظم ندوة توجيهية لطلبة قطريين مقبولين في الكليات والجامعات الأميركية لعام 

 

الأميركية و أتحاد الطلبة القطريين ندوة توجية ما قبل السفر لخمسين طالب قطري بحضور أولياء أمورهم. أستضافت السفارة 

 . 2015في الكليات والجامعات الأميركية لفصل الخريف عام  الطلاب القطريين تم قبولهم 

 

الحصول على  وتناولت اجراءات في مركز شباب الدوحة ساعات  ثثلا استمرت أقيمت الندوة التوجيهية للطلاب والتي 

حول الصحة والسلامة  ا  نصائحكما قدم المتحدثون ن المناطق المختلفة في الولايات المتحدة الأمريكية وعومعلومات التأشيرة 

 الفصول الدراسية والثقافة الأكاديمية في أمريكا.كما استمع الحضور لشرح عن والأمريكية والثقافة التقألم مع الحياة كيفية و

 

بين في الحصول على معلومات إضافية حول الكليات والجامعات الأميركية التواصل مع المرشدة يرجى من الطلاب الراغ

 0097444966749  الأكادمية للسفارة الأمريكية على 

 EducationUSAqat@تابعنا على وسائل التواصل الاجتماعي  
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